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Møtetype: Drøftingsmøte i henhold til AML kap. 6 og Hovedavtalens § 30 m. v.  
mellom konserntillitsvalgte/konsernverneombud og Helse Nord RHF 

Møtedato: 20. oktober 2017 
Møtested: Helse Nord RHFs lokaler, Bodø 

 
Tilstede 
 

Navn:  
Ann-Mari Jenssen YS Helse 
Baard Einar Martinsen SAN - deltok pr. telefon 
Sissel Alterskjær UNIO 
Ulrika Larsson Akademikerne 
Lars Vorland  adm. direktør 
Karin Paulke stabsdirektør 
Kristian I. Fanghol direktør 
Geir Tollåli fagdirektør 

 
Forfall: 
 

Navn:  
Kari B. Sandnes LO Stat 
Bengt-Ole Larsen konsernverneombud 

 
 
PCI i behandling av hjerteinfarkt i Helse Nord 
Lars Vorland innledet og redegjorde for innholdet i drøftingsnotatet, slik det ble sendt 
ut, den 18. oktober 2017. 
 
Saken ble tatt opp til drøfting. 
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Partene er enige om følgende: 
 
1. Partene viser til saksframstillingen og gir sin tilslutning til adm. direktørs forslag 

om å opprette et PCI-tilbud ved Nordlandssykehuset Bodø i en senter-satellitt-
modell fra det regionale PCI-senteret ved Universitetssykehuset Nord-Norge 
Tromsø.  

 
Vedtatt mot én stemme (KTV Sissel Alterskjær). 

 
2. Partene er enige om at det gjennomføres en evaluering av tilbudet etter fem år. 
 

Vedtatt mot én stemme (KTV Sissel Alterskjær). 
 
 
Bodø, den 20. oktober 2017  
 
Protokollen ble godkjent under drøftingsmøtet. 
 
Karin Paulke  Kristian I. Fanghol  Geir Tollåli 
Helse Nord RHF Helse Nord RHF Helse Nord RHF 
 
 
Ann-Mari Jenssen  Baard Einar Martinsen   
YS Helse  SAN  
 
 
Sissel Alterskjær Ulrika Larsson    
UNIO Akademikerne  
 
 
 
Protokolltilførsel fra KTV Alterskjær - stemmeforklaring: 
 
KTV Sissel Alterskjær ønsket ikke å ta stilling til adm. direktørs forslag om 
opprettelse av et PCI-tilbud på nåværende tidspunkt med bakgrunn i styrets 
behandling av saken i førstkommende styremøte 25. oktober 2017, der hun møter 
som ansattevalgt styremedlem. 
 
Sissel Alterskjær /s/ 
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